

Løgstrup Gymnastik & Idrætsforening

Referat

Møde: Bestyrelsesmøde
Tidspunkt: Onsdag den 13. marts 2024 19:00-22:00
Sted: Lokale i hallen
Mødeleder:
Referent: Helle
Inviterede: Udvalgsmedlemmer, Dan, Kasper, Jesper, Ivan, Katarina, Heidi, Louise og Helle
Deltagere: **Bente Pedersen, Tommy Bach, Susanne Boel, Jakob Mikkelsen, Steffen Aaby, Steffen Vestergaard, Morten Rűsz, Jeppe Andersen, Torben Nielsen, Maiken Bager, Kim Rasmussen, Dan, Ivan, Jesper, Katarina, Helle**
Afbud: **Heidi, Louise, Kasper, Kasper Műller**



Referat

1. Velkomst 19:00 - 19:10	
2. Bordet rundt 19:10 - 19:30 <ul style="list-style-type: none">Kort præsentation af hvad der foregår i de enkelte udvalg.	<ul style="list-style-type: none">Fodboldsenior: er startet op, 29 deltagere, super start med træningskampe, der er lidt af de unge der er faldet fra igen 15-18 deltagere.Sponsor: Næsten i mål. Der kommer flere skabe i boldrummetCykling: Bruger spinning pga. dårligt vejr, ønsker det igen til vinter, Kamilla og Hans Jørgen tager på Gymnastikhűjskolen og ser på cykler. Der har været afholdt vintercup (62 deltagere). Opstart på sommerstart den 6/4, ca. 40 medlemmer, måske lidt tilgang.Badminton ungdom: Der har været afholdt en begynderturnering med rigtig god tilslutning, holdturnering er startet op, Der kommer til at mangle en træner til sommer, da Kate ønsker at stoppe.Håndbold: børn/unge, der er ikke så stor tilslutning - 2-3 årgange er slået sammen, så det er lidt sårbart. Senior, her er der god tilslutning men resultaterne er ikke så gode.Fodbold ungdom: der er god tilslutning indtil U13/U14, der kigges ind i noget efterskolefodbold, for at fange de unge, når de kommer hjem fra efterskole. Standerhejsning den 14/4. Der kommer fodboldskole til Løgstrup igen i år.Gymnastik: der er stigende deltagere, bold & spring har mange deltagere, og der er fundet en ny træner. Opvisning den 7/4. Der er rigtig god interesse blandt unge om at blive hjælpetrænere.Gymnastik, onsdagsdamer: Det er en stor succes, ca. 65 deltagere.Festudvalget: Det går godt, de glæder sig til byfesten. Der er rigtig mange idéer. Bladet er i gang. Der er god hjælp fra

	<p>Borgerforeningen omkring omdeling af materiale.</p> <p>Info: Borgerforeningen har sat sig for at lave en velkomstpakke til alle tilflyttere, hvor der informeres om div. tiltage i byen.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Fitness: Der er kommet 3 nye løbebånd samt en stair climber. Der er ca. 240 medlemmer, med stigende tendens. • Bestyrelsen: Dan informerer kort om hvad bestyrelsen har haft fokus på det første år. Der er udarbejdet nogle skabeloner og retningslinjer for at gøre arbejdet lettere både for udvalgene og for kassereren. Gennemgang følger.
<p>3. Budgetskabelon 19:30 – 19:55</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gennemgang 	<ul style="list-style-type: none"> • Præsentation af skabelon. Bestyrelsen står altid til rådighed med hjælp og sparring. Feedback modtages gerne. <p>Jakob Mikkelsen mener ikke, at sponsor og tøj skal fremgå af budgettet. Måske skal sponsor og tøj lægge særskilt under Sponsorudvalget.</p> <p>Det bliver ikke perfekt med det samme, men vi ønsker at få skabelonen ud og leve og skabe bedre gennemsigtighed/bevidsthed om udgifterne.</p>
<p>4. Retningslinjer 19:55 – 20:20</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gennemgang 	<ul style="list-style-type: none"> • Præsentation af oplæg til retningslinjer. Feedback modtages gerne. <p>Kommentarer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Præcisering af udgifter til trænere pkt. 1. konkretisering af beløb • Afslutning – måske tildeling af beløb pr. sæson? • Hvor detaljeret skal oplysningerne være på fakturaerne spørger Jakob? • Diverse posten skal eks. deles op i diverse rekvisitter og investeringer. • Antal gavekort til unge hjælpetrænere pr. år? 1 gang som frivilligfest? • Omformulering af gratis kontingent for spillende træner. <p>Indkøbsaftale med A-sport og Sportigan. Mere herom senere, både mht kontaktpersoner, portal til bestilling af tøj og remedier mv.</p> <p>Børneattester, der kommer mere præcisering af procedure heromkring.</p>
<p>5. Årshjul 20:20 – 20:45</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gennemgang 	<ul style="list-style-type: none"> • Oplæg til årshjul, til hjælp for både nye og gamle udvalgsmedlemmer. Feedback modtages gerne. • Udelukkende til brug for overskuelighedens skyld i udvalgene og som hjælp til nye udvalgsmedlemmer.

<p>6. Sæsonkort til Conventus 20:45 – 21:10</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gennemgang 	<p>Stort arbejde med at oprette et hold, - for at lette arbejdet bedes sæsonkort udfyldes ifm. oprettelse af nye hold. Målet er, at udvalgene selv opretter hold i Conventus, men indtil da udfyldes sæsonarket.</p>
<p>7. Status på tøjleverandør 21:10 – 21:30</p>	<p>Det har været udfordrende med aftalen med Sport Direct. Aftalen er nu opsagt, og der er indgået aftale med Sportigan og A-Spot. Der bliver meget mere om dette senere, når alt er på plads.</p>
<p>8. Status på planlægning af 75 års jubilæum 21:30 – 21:50</p>	<p>Årets jubilæum starter op ifm. gymnastikopvisningen med banner og lidt præsentation ifm. velkomsten. Flere initiativer til Sommerfesten. Til efteråret laves et event ifm. Godnat Idræt. Vi er i proces med at udarbejde et event der strækker sig over en længere periode og dækker så mange som muligt.</p>
<p>9. Evt. 21:50 – 22:00</p>	<p>Ønske om en fælles platform, hvor alle udvalg har deres eget område til dokumenter, referater, skabeloner mv.</p> <p>Meget gerne tilbagemelding fra bestyrelsen på henvendelser, - kvittering på modtagelse, tidspunkt for løsning af opgaven osv.</p> <p>Streetfood festival i Viborg søger frivillige som ønsker at tjene penge, så er der en mulighed.</p> <p>Fodboldstøvler i klubhuset er 'no go'.</p> <p>Affaldsindsamling, Danmarksindsamling. Mulighed for at tjene penge – ønske fra fodbold</p> <p>Mulighed for at lave lidt hygge i Klublokalet, sofa og TV?</p> <p>Hallen er begyndt at arbejde med at søge penge hjem til at bygge den gamle børnehave om, - så det kan anvendes til forskellige aktiviteter, strikkeklub osv.</p> <p>Mulighed for at få internet ned i Klubhuset. Evt. en forstærker? Udbyder er Jan Secher – Zebnet.</p>

Næste møde er onsdag den 10. april 2024

Punkter til kommende møder:

- Vedtægter, update
- Værdisæt – gennemgang
- Forsikringer – gennemgang af ansvarsbeskrivelse i kontraktskabelonen ved udlejning af kanoer – Kasper undersøger
- Forslag til projekter (banebelysning, kunststofbane, gymnastikredskaber)
- Kan vi tilbyde de relevante hold til en rigtig pris i de enkelte afdelinger på baggrund af regnskab 2023.
- Opfølgning Leverandør til tøj og udstyr (april møde)
- Fitness – henvendelse vedr. mulighed for firmaaftaler, skolens ansatte mv.?